
Protokół nr 23/21
z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, 

które odbyło się w dniu 24 marca 2021 r.

Rozpoczęcie posiedzenia z wykorzystaniem środków komunikowania się na odległość 
(aplikacje Teams i eSesja): godz. 09:00.
W posiedzeniu wzięli udział:
1. Kamil Bierka
2. Tadeusz Bobrowski
3. Kazimierz Czyż
4. Wojciech Gajewski
5. Bożena Hołowienko
6. Łukasz Jaworski
7. Ryszard Kruk – Z-ca Przewodniczącej Komisji
8. Małgorzata Lenart – Przewodnicząca Komisji
9. Piotr Skowroński
10. Mirosława Sagun-Lewandowska
(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.)

1. Sprawy regulaminowe  .  
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart otworzyła obrady oraz przywitała 

wszystkich uczestniczących w posiedzeniu. 
Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku 
„quorum”.
Po chwili stwierdziła, że w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych. 
W dalszej części przypomniała, że radni otrzymali proponowany porządek obrad 
11 lutego 2021 r. oraz zapytała, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie jego zmiany.
(Projekt porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.)
W związku z tym, że  wniosków nie zgłoszono, Przewodnicząca Komisji poddała pod 
głosowanie przyjęcie porządku obrad.

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze głosowania, przyjęła nw. porządek 
obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Raport nt. wyników konkursów stowarzyszeń sportowych na 2021 rok.
3. Wsparcie uczniów z niepełnosprawnością w przedszkolach, szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Miasto Słupsk.
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy bieżące.

Następnie, Przewodnicząca Komisji, przypomniała, że wraz z materiałami radni 
otrzymali protokół z poprzedniego posiedzenia oraz zapytała, czy są do niego uwagi.
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Po chwili stwierdziła, że uwag nie ma, a następnie poddała pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z posiedzenia, które odbyło się 17 lutego 2021 r.

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, w drodze głosowania, większością gło-
sów przyjęła ww. protokół.

ad pkt 2. Raport nt. wyników konkursów stowarzyszeń sportowych na 2021 rok.
(Raport z 17 marca 2021 r. stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.)

Raport nt. wyników konkursów stowarzyszeń sportowych na 2021 rok przedstawił Pełno-
mocnik Prezydenta Miasta Słupska ds. Sportu Rafał Szymański.

Następnie, Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.
W dyskusji udział wzięli radni: Łukasz Jaworski, Wojciech Gajewski, Małgorzata Lenart, 
Beata Chrzanowska.
Radny Łukasz Jaworski oraz Wojciech Gajewski zwrócili się z pytaniem o możliwość wy-
stąpienia „podwójnego finansowania” KS Gryfa.  
Z-ca Prezydenta Miasta Marta Makuch zobowiązała się do ustalenia i przekazania radnym 
informacji w ww. zakresie.
Pełnomocnik Prezydenta Rafał Szymański poinformował, że wystąpił do Klubu o wyjaśnie-
nia w sprawie nazewnictwa.
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart podziękowała Pełnomocnikowi Rafałowi Szy-
mańskiemu za przygotowanie i przedstawienie materiału.

ad pkt 3. Wsparcie uczniów z niepełnosprawnością w przedszkolach, szkołach i pla-
cówkach prowadzonych przez Miasto Słupsk.

(Informacja z 18 marca 2021 r. na ww. temat stanowi załącznik nr 4 do niniejszego pro-
tokołu. Prezentacja w wersji skróconej stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
Pełna wersja prezentacji znajduje się na załączonej do protokołu płycie.)

Dyrektor Szkoły Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi nr 4 im. Gustawa Morcinka
w Słupsku Danuta Wyrwas przedstawiła prezentację nt. jednostki (w wersji skróconej).
Informację nt. wsparcia uczniów z niepełnosprawnością w przedszkolach, szkołach i pla-
cówkach prowadzonych przez Miasto Słupsk przedstawiła Dyrektor Wydziału Edukacji 
Anna Sadlak.
Następnie, Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.
W dyskusji udział wzięli radni: Małgorzata Lenart, Beata Chrzanowska, Tadeusz Bobrow-
ski. 
Wyjaśnień  udzieliła: Dyrektor Szkoły Danuta Wyrwas, Dyrektor Wydziału Edukacji Anna 
Sadlak, Z-ca Prezydenta Miasta Marta Makuch.
Podczas dyskusji zostały wyjaśnione  kwestie związane z  system edukacji, decydującą
w nim rolą rodzica opraz obowiązującymi przepisami.
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Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku przyjęła informacje nt. wsparcia 
uczniów z niepełnosprawnościami w przedszkolach, szkołach i placówkach prowadzonych
przez Miasto Słupsk oraz informację Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 do wiadomości.
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart podziękowała Dyrektorce Szkoły Danucie Wy-
rwas za przygotowanie i przedstawienie materiału.

ad pkt 4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

- opinia dot. projektu uchwały w sprawie przekształcenia Sportowej Szkoły Podstawowej
w  Słupsku  wchodzącej  w  skład  Zespołu  Szkół  Sportowych  z  siedzibą  przy  ul.  Marii
Zaborowskiej  2  w  Słupsku  w  Szkołę  Podstawową  nr  16  z  Oddziałami  Sportowymi
w Słupsku  (druk nr 29/8),
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak.

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, jednogłośnie,
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

-  opinia  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  planu  sieci  publicznych  szkół
podstawowych prowadzonych przez Miasto Słupsk oraz określenia granic ich obwodów
(druk nr 29/7),
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak.
W dyskusji udział wzięli radni: Tadeusz Bobrowski, Małgorzata Lenart.
Wyjaśnień  udzieliły:  Dyrektor  Wydziału  Edukacji  Anna  Sadlak,  Z-ca  Prezydenta  Marta
Makuch.

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński

Komisja  Edukacji  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  drodze  dyskusji,  w  wyniku
głosowania, jednogłośnie,  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

-  opinia  dot.  projektu  uchwały  w sprawie wyrażenia  zgody na utworzenie oddziałów
przygotowania wojskowego w Technikum nr 4 w Słupsku wchodzącym w skład Zespołu
Szkół Mechanicznych i Logistycznych im. inż. Tadeusza Tańskiego w Słupsku  (druk nr
29/11),
Projekt uchwały przedstawiły:  Dyrektor  Wydziału Edukacji  Anna Sadlak oraz Dyrektor
Zespołu Szkół Barbara Zakrzewska.
W dyskusji udział wzięli radni: Wojciech Gajewski, Kazimierz Czyż, Małgorzata Lenart,
Beata Chrzanowska.
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Wyjaśnień udzieliły: Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak oraz Dyrektor Zespołu Szkół
Barbara Zakrzewska.

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, jednogłośnie,
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

- opinia dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok
(druk nr 29/18),
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.
W dyskusji udział wzięli radni: Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Ryszard Kruk.
Wyjaśnień  udzielili:  Z-ca  Prezydenta  Miasta  Marta  Makuch,  Z-ca  Prezydenta  Marek
Goliński.

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku  w wyniku głosowania, jednogłośnie,
zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

- opinia dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok
(druk nr 29/17),
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk.

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński

Komisja  Edukacji  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  w  drodze  dyskusji,  w  wyniku
głosowania, jednogłośnie,  zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

ad pkt 5. Sprawy bieżące.
 
- analiza informacji nt. funkcjonowania internatów i bursy szkolnej w okresie stanu 
epidemii,
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(Informacja  z  26  lutego  2021  r.,  znak:  E-RE-I.3026.2.2021  stanowi  załącznik  nr  6
do niniejszego protokołu.  Informacja uzupełniająca z 15 marca 2021 r.,  znak: E-RE-
I.3026.2a.2021 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart przypomniała, że o informację na ww. temat 
wystąpiła Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska. Następnie otworzyła dyskusję.
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska zaproponowała zapoznanie się z ilością etatów 
nauczycieli, liczbą etatów administracji, obsługi i samej ilości osób, a przede wszystkim 
kosztami przedstawionymi w informacji. Zaproponowała zastanowienie się jak powinny 
dobrze funkcjonować internaty, żeby nie trzeba było za bardzo dokładać poza 
otrzymywaną subwencję i żeby jakość usług była jak najwyższa. Powiedziała również,
że trzy internaty są tak różne, że trudno je porównać, ale jest to dobry materiał
do dyskusji.
W dyskusji udział wzięli radni: Tadeusz Bobrowski, Wojciech Gajewski, Beata 
Chrzanowska, Małgorzata Lenart, Bożena Hołowienko.
Z-ca Prezydenta Marta Makuch podkreśliła, że od dłuższego czasu prowadzone są analizy 
funkcjonowania internatów w mieście, ale jest wyjątkowa sytuacja pandemii 
oraz podwójnego rocznika w szkołach ponadpodstawowych. Powiedziała również,
że sytuacja jest monitorowana i być może w przyszłości trzeba będzie jakieś wnioski 
postawić, ale nie dziś. Dodała, że jeżeli po epidemii, wskaźniki spadkowe będą się 
utrzymywać wśród korzystających, to trzeba będzie podjąć racjonalną decyzję. 
Podziękowała Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczącej Komisji za sprowokowanie 
pokazania całości materiału, aczkolwiek dyskusja w temacie formuły funkcjonowania 
internatów  jest od kilku miesięcy. 

Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Słupsku, po zapoznaniu się z informacjami
nt. funkcjonowania internatów i bursy szkolnej w okresie stanu epidemii
oraz wysłuchaniu Z-cy Prezydenta Miasta Marty Makuch, przyjęła do wiadomości 
wyjaśnienia Z-cy Prezydenta, w tym informację, że prowadzona będzie bieżąca analiza 
problemu i być może za jakiś czas zostaną zaproponowane rozwiązania w zakresie 
funkcjonowania tych placówek. 

Na tym porządek obrad został zrealizowany. 
Przewodnicząca Komisji Małgorzata Lenart zamknęła obrady.
Zakończenie posiedzenia: godz. 11.00.

Protokół sporządziła:
Ilona Czechowicz
inspektor BRM

Przewodnicząca Komisji Edukacji

Małgorzata Lenart
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